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NOTULEN VERGADERING 
 

Datum: 07-03-2023   

Tijd:  20:00 uur 

Locatie:  Druivenstraat 

Aanwezig: Gerco (Druivenstraat en Olympus), Chantal (Diamant), Kimberly (Olympus), Charlotte 

(Rehoboth), Linda (Kwest), Suzan (Joannes), Zella (Kwest), Karen (Regenboog). 

Afwezigen:  - 

Notulist:  Kimberly   

 

 

  

1. Opening  
▪ Gerco opent de vergadering en heet de nieuwe leden welkom. Suzan kijkt vandaag mee hoe het 

verloopt. 

▪ Afscheid Chantal en Kimberly. 

▪ Welkom Charlotte (en mogelijk Suzan?). 

▪ Kim maakt nog één keer jaarverslag 2022 en stuurt dat nog op naar Zella en Gerco zodat dit 

ingediend kan worden. 

▪ Taakverdeling verschuift naar de volgende vergadering. Vergaderingen zijn meestal gekoppeld aan 

COC en aan ontwikkelingen binnen Kwest en vragen die bij de OC terecht komen. Binnen Naaldwijk 

valt het mee en in andere kernen ziet Gerco daar wel meer beweging op. 

▪ Taken zijn secretaris (incl notuleren en mail bijhouden), penningmeester en voorzitter (Gerco). 

▪ Er zijn ook opleidingen voor OC’s beschikbaar als daar behoefte aan is. 

▪ Er wordt opnieuw gesproken over het afschaffen van de flexibiliteit in de uren (ruildagen en kort van 

tevoren aanvragen extra opvang: 48 uur). Dat wordt ervaren als een niet klantgerichte ontwikkeling. 

Zella geeft aan dat dit opnieuw onder de aandacht gebracht zal worden en dat dit ook door de COC 

opnieuw onder de aandacht gebracht wordt. Vraag is wel of er verandering in zal komen. 

▪ Daarbij zal er mogelijk een run komen op kinderopvang ivm vergoeding door de overheid. Dat wordt 

qua pm-ers en locaties een uitdaging. Daarbij zijn de locaties ook erg duur en is Prinsenbos 

uitgesteld omdat het gebouw nog niet klaar is en niet te zeggen is wanneer wel. 

 

2. Notulen vergadering 06-10-2023 
▪ Na kleine aanpassingen vastgesteld. Kim stuurt definitieve versie nogmaals mee met deze notulen. 

Moeten nog wel gepubliceerd worden op de website (laatste zijn van 2021).  

▪ Vraag van Charlotte of deze wel vindbaar zijn. Vraag die daarmee opkomt is hoe de nieuwsbrief en 

daarmee de notulen beter vindbaar worden. 

▪ Los bericht / nieuwsflits wordt beter gelezen dan een nieuwsbrief is het idee. Houd het zo simpel als 

mogelijk want dan wordt het beter gelezen.  

▪ Ook goed kijken naar op welke wijze gecommuniceerd wordt: app werkt niet altijd optimaal. Daarbij 

is er ook opnieuw aandacht voor het uploaden van foto’s in het ouderportaal. Daar is wel aandacht 

voor in de groepen. 

 

3. Opvolging actiepunten 
 

E-mail OC, is er iets binnengekomen?  

ocnaaldwijkBSO@ocstichtingkwest.nl 

Nee en inlog wordt overgedragen aan 

Gerco door Chantal 

Stelling volgende vergadering  

Budget voor oudercommissie, zijn er al ideeën wat we hier 

mee willen doen? 

allen 
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4. Rol OC en COC/ huishoudelijk reglement 
▪ Gerco heeft de leden meegenomen in de rollen van de OC en de COC. 

▪ Suzan vraagt nog naar de doelen uit de voorgaande vergadering. Dat ging over het binnen begroting 

blijven en het opnieuw opbouwen van de buffer waarop ingeteerd is. 

 

5. Centrale oudercommissie  
▪ Uurprijs: in de COC is een prijsverhoging van 2,9% voorgesteld bovenop de prijsverhoging van 5% 

die per 1 januari 2023 is ingegaan. Per 1 mei 2023 zou deze verhoging doorgevoerd moeten worden. 

Dan gaat het uurtarief over het maximaal in acht te nemen uurtarief voor de kinderopvangtoeslag 

heen. Kwest blijft dan nog wel goedkoper dan de andere aanbieders. Is onder meer het gevolg van 

de loonstijgingen. Kwest zet in op zekerheid voor de medewerkers die er nu werken. De klanten 

betalen hier wel een hogere prijs voor en de vraag die opkomt is of dat nog te dragen is voor alle 

klanten. Er zal wel heel goed en tijdig over gecommuniceerd moeten worden naar de ouders. Ter 

overweging wordt gegeven om het per 1 juli 2023 te doen. Er is wel aangegeven dat de 

prijsverhoging per januari 2023 herzien zou worden als er duidelijkheid was over de inhoud van de 

cao. Verwijs in de communicatie naar deze eerdere communicatie. Met de prijsstijging wordt 

ingestemd met verzoek om aandacht voor de communicatie. 

▪ Ruildagen/cadeaudagen: is eerder al besproken. 

 

6. Punten Linda en Zella 
▪ Kwestkamp gaat opnieuw georganiseerd worden. Locatie Scouting bij Olympus is geregeld. Wordt 

voorbereid door Marloes in samenwerking met andere pm-ers. Gerco roept OC-leden op erbij te zijn. 

Wordt eerder in de vakantie gepland (week 3). Dit jaar meer tijd om voor te bereiden en idee is om 

te kijken of het een terugkerende activiteit kan worden. Mogelijk gaan alle andere kernen het ook 

doen. Wordt gekeken of Diamant ook aangesloten kan worden op bepaalde momenten. Tip is om die 

kinderen herkenbaar te maken (is al over nagedacht). 

▪ PIB (pedagogische kwaliteit in beeld) wordt een pilot mee gestart om de kwaliteit te meten (GGD 

punten worden daarmee gemeten). Gestart wordt met vier BSO-locaties. Er wordt de komende 

maanden geobserveerd en met de analyse daarvan wordt in gesprek gegaan met de medewerkers 

om inzicht te krijgen in hoe het op de locaties gaat en kan er bijvoorbeeld ook gekeken worden naar 

scholingsaanbod. Uitkomst wordt ook gebruikt om aan GGD te kunnen laten zien. Naar ouders wordt 

nog gecommuniceerd dat er geobserveerd zal gaan worden. 

▪ Kwest match dag op 16 maart: toekomstig medewerkers kunnen dan een kijkje komen nemen. Is in 

het kader van de werving van nieuwe medewerkers. Dit vanwege aantal vacatures dat open staat. 

Oproep wordt gedeeld in de OC app (om door te delen) en tip is om ook via ouderportaal te delen. 

▪ Huishoudelijk reglement moet ondertekend worden door nieuwe locatie vertegenwoordigers. Stuurt 

Zella naar deze leden toe ter ondertekening. 

 

7. Aan het hek 
▪ Chantal vraagt of er nog echt naar een kamp toegewerkt wordt. Dat is nu niet aan de orde maar 

wellicht voor de 8+-ers een idee. 

▪ Kimberly verzoekt aandacht voor ouders van kinderen die weggaan via een kort berichtje. Dat zijn 

ook ambassadeurs van de stichting. 

▪ Charlotte geeft aan dat Linda Rovers wellicht voor de OC gevraagd zou kunnen worden. Linda vraagt 

na bij Angelique. 

    

8. Rondvraag 
▪ Er zijn geen vragen. 

 

9. Sluiting vergadering 
▪ Volgende vergadering 15 juni 2023 (na COC 8 juni 2023). COC daarna is 3 oktober 2023. 

Vergadering wordt de volgende keer besproken. 

▪ Locatie volgt nog. 


